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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-12 
Rijeka,  30. kolovoz 2023. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
4. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
4. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 30. kolovoza 2023. (srijeda) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 Tanja Blašković, Urbani separe 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 3. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Dogovor oko održavanja programa Dani MO 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 
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AD 1 
Predsjednica Vijeća predstavila je prisutnim vijećnicima predstavnicu udruge Urbani separe, 
Tanju Blašković te informirala vijeće o ideji suradnje s Udrugom Urbani separe. Tanja 
Blašković potom je vijeću kratko predstavila rad Udruge te iznijela par ideja koje bi se mogle 
realizirati u suradnji u održavanju programa Dani MO. 
Prijedlog je da se program Dani MO održi u petak, 29.09.2023. godine i u subotu 30.09.2023. 
godine.  
U petak u jutarnjim satima održala bi se zdravstvena akcija a u popodnevnim satima sportski 
turniri. U subotu bi se u parku Eugena Čulinovića održala radionica za djecu u suradnji s 
glumcima, radionica izrade nakita te program u suradnji s udrugom Urbani separe na tržnici 
Brajda. 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje te se složilo sa prijedlozima. 
 
AD 2 
Vijeće je zaprimilo dopis stanara Ulice Ivana Filipovića sa molbom za hortikulturno uređenje 
okoliša. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
AD 3  
Vijeće je raspravljalo o ideji „oživljavanja“ tržnice Brajda. Predlaže se sastanak s 
koncesionarom kako bi se zajednički razradile ideje vijeća.  
Zaključak:  
Vijećnici su prijedloge jednoglasno podržali. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


